
W dniu 20 maja br z inicjatywy Samorządowej Rady Osiedla Majowe doszło do spotkania  

z Przewodniczącymi Rad Osiedli Dąbie, Kijewo oraz Słoneczne. Głównym tematem rozmów było 

zaniepokojenie docierającymi z mediów informacjami w sprawie przyszłości połączeń autobusowych 

linii pospiesznych po planowanym uruchomieniu Szczecińskiego Szybkiego Tramwaju, ponadto 

omówiono problem błędów projektowych i wstrzymanie prac w Szkole Podstawowej nr 59 przy ulicy 

Dąbskiej 105.  

Efektem spotkania było sformułowanie pytań w najważniejszych bieżących sprawach Prawobrzeża, 

które w formie pisemnej przekazane zostały Prezydentowi Miasta Szczecina Piotrowi Krzystkowi 

podczas spotkania z mieszkańcami w Centrum Kształcenia Sportowego przy ulicy Rydla 49 w dniu  

21 maja.  

Prezydent Krzystek zaprezentował plany inwestycyjne w naszej części miasta, w szczególności ważne 

dla naszego osiedla są zapowiedzi budowy Parku Majowe, mieszczącego się u zbiegu  

ulic Andrzejewskiego i Iwaszkiewicza, remont ulicy Łubinowej i przylegających do niej chodników,  

a  także ulic Gdańskiej i Energetyków od Basenu Górniczego. 

 

 



 

 


